
NOTULEN VAN DE BESTUURS- EN COMMISSIE VERGADERING VTV WIJKEROOG
MAANDAG 2 MEI 2022, KANTINE 19.30

Aanwezig
Bestuur Joke van der Linde, Frank Alkema, Marc Bouwman, Tom Wilbrink
Commissies Peter van Egmond, Katinka Fransman, Jan Reijtenbagh, Kees van der Zwet

Slotenmaker
Toehoorders Jos Peereboom, Simon Bouma

1. Opening en vaststellen agenda
De vergadering wordt geopend en de agenda wordt vastgesteld.

2. Mededelingen en ingekomen stukken
Tuin 141
Huurder wil tuin overdragen, echter huisje is significant groter en dient aangepast te
worden conform de bouwvoorschriften.

WBTR
Frank is hier druk mee bezig en licht een en ander toe.

Algemene ledenvergadering
Deze zal naar verwachting plaatsvinden op zaterdag 18 juni. Uiterlijk 26 mei zal de
agenda verstuurd worden. Uiterlijk 24 mei dienen de stukken beschikbaar te zijn. Er
wordt aan de commissieleden verzocht een stukje te schrijven.

Bouwcommissie
George heeft medegedeeld per direct zijn functies als bestuurslid en coördinator
bouwcommissie neer te leggen. De commissie bestaat vooralsnog uit Jan, Nel en
Piet. Er wordt afgesproken uitkomsten niet vooraf aan de leden mede te delen, tenzij
absoluut zeker is dat alles aan de voorschriften voldoet.

Aanpassing Huishoudelijk Reglement
Frank heeft, in samenspraak met Neeltje Romke de Vries een lijst met voorstellen
ingediend. De meesten punten worden vooralsnog goedgekeurd, de onderstaande
punten zijn aangepast.
- Nieuwe leden dienen binnen een straal van 20 km vanaf de VTV te wonen.
- De leeftijd voor de werk zaterdagen gaat van 70 naar 72
- Indien de tuin op naam staat van iemand ouder dan 72 maar de de hoofdgebruiker
en/of medegebruiker is jonger dan worden de werk zaterdagen door die persoon
gelopen.

- De hagen krijgen een maximumhoogte van 1.20m aan het pad, de verdere hoogte
van de haag is 1.80m. Volgend jaar zal er gekeken  worden naar de afscheidingen
achter de hagen, in de vorm van bomen, coniferen,  andere (buxus)hagen,
schuttingen etc. Het moet zo zijn dat men te allen tijde zicht  op de tuin kan krijgen.



- Er worden na de ALV per direct  geen tuinen meer overgedragen voordat het
bestuur op de hoogte is gesteld en de aspirant leden zijn benaderd. Mochten er in
de lijst geen gegadigden zijn dan kan er in overleg met de verkoper gekeken
worden of er andere geïnteresseerden zijn.

- Artikel 20, dit blijft staan

Voortgang beveiliging
Dit is voor 95% klaar. Er wordt een ander abonnement afgesloten welke nog met 2G
werkt en de app dient geïnstalleerd te worden. Simon verwacht dit over ongeveer
een week klaar te hebben.

Voortgang bewegwijzering en nummerbordjes
Men is hier druk mee bezig. Iedere werk zaterdag worden er 1 of 2 palen geplaatst.

Voorstel drainage paden
Dit is niet overal noodzakelijk. Tom gaat een pilot starten op een deel en zal daarna
inventariseren

3. Parkbeheer
Joke meldt dat de paden smerig en slecht onderhouden zijn. Er wordt besloten in de
ALV duidelijk te melden dat de leden hier zelf verantwoordelijk voor zijn.

4. Tuinwinkel
Katinka meldt dat alles glad en soepeltjes verloopt. Zij kaart nogmaals de issue van
de gasflessen aan. Dit scheelt echter nagenoeg niets in prijs en de VTV blijft bij de
huidige leverancier.

5. H.O.S.
Marc meldt dat er dit jaar meer mutaties zijn, verder gaat alles prima.
Er was een probleem met het Dixietoilet. BUKO had zich vergist en het toilet van het
nabijgelegen bouwterrein verwisseld.

6. Overige commissies
Kantine
Er is nog steeds een tekort aan barmedewerkers. Tom oppert om eventueel een
vergoeding te geven. Er zal nogmaals een oproep op de website geplaatst worden.
Er wordt ingestemd om het zomerfeest te combineren met het 60+1 jubileum en dit
op 10 juli te laten plaatsvinden. Zaterdag 24 september is er weer een burendag en,
gezien het succes van vorig jaar wil men ook weer het Gluren bij de Buren laten
plaatsvinden.

7. Financiën
Joke meldt dat de jaarstukken klaar zijn en dat de kascommissie uitgenodigd wordt.
Het valt op dat dit jaar het batig saldo lager uitvalt. Verder is Joke bezig met het
E-boekhouden programma van de AVVN.



8. Rondvraag en sluiting
Julia herinnert dat er geen brandmelders zijn, dit is over 2 maanden verplicht. Simon
zal dit regelen, dit kan via het nieuwe systeem uitgebreid worden.

Tom vraag of er een rekening geopend kan worden bij MasterMate. Joke zal dit
bekijken.


